
Відгуки аспірантів щодо освітньо-наукового процесу за спеціальністю 132- 

Матеріалознавство 

1 Потрібно щось робити із покращенням доступу аспірантів до наукових 

видань світового рівня. Було би дуже добре, якщо існувала якась система, 

яка дозволяла би отримувати доступ до платних видань слухачам 

безкоштовно хоча б на час навчання у аспірантурі. Бо роботу із літературою 

на сучасному рівні без такої можливості важко уявити. Як варіант надати 

індивідуальні облікові записи кожному слухачу для доступу в спеціальну 

мережу із цією метою. Ідеально, щоб це можна було зробити із будь-якого 

засобу виходу до інтернет мережі. Якщо щось подібне вже існує було би 

дуже корисно про це повідомити здобувачів. Дякую за можливість зашити 

свої побажання. 

2 Дякую, за розуміння та допомогу викладацького складу 

3 Мені подобаєця як проходить навчання, після КПІ достатньо гарний рівень 

знань і навичок викладачів,  не бачив там людей , які не зацікавлені в тому , 

що б тебе валити, чи які не допоможуть при першому ж зверненні, також 

дуже цікаво побудоване спілкування з Баглюком, і академіками, в них 

багато чому можна навчитись,  це топ люди! Але сумно тільки те, що 

недостатнья залученність таких людей в Оборонній Промисловості. Хочеця 

бути корисним, і вважаю, що фінансування нашою країною є вкрай 

недостатнья таких наручних центрів!! 

 


